
To enjoy free and quick admission, please pre-register. Fill in this form and return by mail / 

fax to the Organiser before 14 August 2010, the admission badge will be sent by post to  

successful applicant. Otherwise, you will need to register on-site. Please photocopy the form 

for colleagues who wish to pre-register. Photocopies are not accepted for on-site registration. 

For on-site registration, please bring along this ORIGINAL registration form duly completed 

which will entitle you to one free admission. Visitor registration counters close half an hour 

before the fair ends.

優先登記，省時快捷，並可免費入場參觀。請填妥以下表格，於二○一○年八月十四日前傳

真/寄回主辦機構，成功登記人士將於稍後獲寄入場證一張。否則，閣下須攜同此表格到現

場登記。如貴公司同事欲優先登記，請複印此登記表。影印副本只適用於優先登記，並不適

用於現場登記。請注意，現場登記時閣下須攜同填妥之登記表格正本。一份正本只供一人免

費入場。參觀人士登記櫃台於展覽會關閉前半小時停止服務。

Please send to UBM Asia Ltd
17/F, China Resources Building, 26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong, 
or fax to (852) 3749 7343 / 3749 7349
請寄回：亞洲博聞有限公司      香港灣仔港灣道26號華潤大廈17樓，
或傳真到 (852) 3749 7343 / 3749 7349
Pre-registration Hotline 優先登記查詢熱線：(852) 2516 2129
Pre-registration enquiry email 優先登記查詢電郵：eisjgf-hk@ubm.com

  If you do not wish to receive our marketing materials in the future, 

 please fill up the circle.

 如閣下無意再接收我們其他的推廣印刷品，請把左列圓圈填滿。

1. Nature of business(es) 業務範圍
○ FB1001 Manufacturer/Supplier 製造商/供應商

○ FB1002 Importer 進口商

○ FB1003 Exporter 出口商

○ FB1004 Wholesaler 批發商

○ FB1005 Buying Agent 代理商

○ FB1006 Retailer 零售商

○ FB1007 Department / Chain Store 百貨 / 連鎖店

○ FB1008 Fashion Jewellery/Accessories Designer 時尚首飾及配飾設計師

○ FB1009 Mail Order House/E-Tailer 郵購公司 / 電子訂購公司

○ FB1010 Related Institute/Association 相關學院或行業協會

2. Product(s) Involved 產品經營
Fashion Jewellery 時尚首飾

○ FV2001 Gold-Plated Jewellery 鍍金首飾

○ FV2002 Silver-Plated Jewellery 鍍銀首飾

○ FV2003 Stainless Steel Jewellery 不鏽鋼首飾

○ FV2004 Bead Jewellery 珠子首飾

○ FV2005 Glass Jewellery 玻璃首飾

○ FV2006 Enamel and Pewter Jewellery 琺瑯及白鑞首飾

○ FV2007 Gemset Jewellery 寶石首飾

○ FV2008 Natural Material Jewellery 天然物料首飾

○ FV2009 Plastic Jewellery塑料首飾

○ FV2010 Sterling Silver Jewellery 純銀首飾

○ FV2011 Titanium Jewellery鈦金屬首飾

Visitor Registration Form
登 記 表

PLEASE READ THROUGH THE VISITOR’S RULES & REGULATIONS AT THE BACK BEFORE COMPLETING 

THIS FORM.  閣下請於填表前，細閱背面之入場守則。

If you have already sent us a registration form 

to pre-register, you need not fill in this form 

again. 如閣下已寄回登記表，則無須再填寫

此表格。

*Name 姓名: O Mr 先生/O Ms 小姐/O Mrs 女士

Profession/Job Title 職業:

*Company 公司: 

*Company Address 公司地址: 

City 城市:  State 省份:

Postal Code 郵政編碼:  Country 國家:

*Tel 電話: (             ) (             )   *Fax傳真: (             ) (             ) 

Mobile 手機: (             ) (             ) 

*Personal business email 公司電子郵件:

Website 網頁:

Country國家    City城市 Country國家    City城市

Surname 姓 Given name 名

Each applicant should fill in the following questions.

登記人士必須填妥下列題目。

FREE INVITATION

誠意邀請 免費參觀

Quicker & Easier!
Register through the Jewellery website

更快捷更方便

歡迎使用亞洲時尚首飾及配飾展網址登記 

http://Exhibitions.AsiaFJA.com/Pre-Registration/9FJ

For fashion jewellery & accessories traders only.  Visitors under 18 will not 

be admitted.

只供時尚首飾及配飾業內人士參觀，十八歲以下人士恕不招待。

Fashion Jewellery Materials 時尚首飾物料

○ FV3001 Semi-precious Stones 半寶石

○ FV3002 Beads 珠子

○ FV3003 Crystal 水晶

○ FV3004 Cubic Zirconia and Rhinestones 方晶鋯石及萊茵石

○ FV3005 Natural Materials 天然物料

○ FV3006 Parts and Components 首飾配件及組件

Fashion Accessories 時尚配飾

○ FV4001 Bags & Belts手提袋及腰帶

○ FV4002 Handbags 手袋

○ FV4003 Fashion Watches 時尚手錶

○ FV4004 Hair Accessories 髮飾

○ FV4005 Neckwear 頸飾

Others 其他

○ FV9001 Finished Jewellery 珠寶首飾

○ FV9002 Fashion Jewellery Trade Association 時尚首飾行業協會

3. How many employees does your company have?  貴公司屬下員工人數？
 ○ A 1-19   ○B 20-49   ○ C  50-199   ○ D    200

4. How often do you use the Internet for product sourcing and which website you 
 visit the most?
    閣下會否經常由網站採購所需貨品?  閣下慣常瀏覽的網站是哪些?
    ○ A  often (many times a week) 時常 (每周數次)
 ○ B  sometimes (once a week) 有時 (每周1次) 
 ○ C  seldom (once a month) 很少 (每月1次)
 ○ D  Not at all 不會

Name of the website(s) 慣常瀏覽的網站: _______________________________________

5. Are you interested in exhibiting at this exhibition in the future?
  閣下是否有興趣參加下屆展會?      ○ 有 Yes ○ 沒有 No

6. Do you want to pre-register the following fairs?
  閣下是否有興趣對以下之展覽會辦理優先登記?

If you find interest in visiting those fairs in Part B, please fill in the circle "O" and mail / fax this form to the Organiser 

together with the required identity document(s) stated in below, the admission badge will be sent by post to  

successful applicant. Please quote your company name on the identity support copy. No pre-registra-

tion for the fairs in Part B will be accepted without relevant identity support. Alternatively you can show 

the Organiser your relevant ORIGINAL identity documents during fair period but you will not receive 

an admission badge in advance and you will need to register on-site with this ORIGINAL registration 

form. For those who only interest in fairs in Part A, no identity support is required.

如閣下有興趣辦理優先登記乙部之展覽會，請把身份證明副本（請參考以下列表）傳真或寄

回主辦機構，成功登記人士將於稍後獲寄入場證一張。請於證明文件副本上填上貴公司名

稱。欠缺證明文件副本的申請表，其優先登記之申請將不會受理。閣下必須攜同此正本表格

並出示相關正本身份證明文件到現場重新登記。如閣下只對甲部之展覽會有興趣，則無須遞

交任何身份證明文件。

As iaWor ld-Expo  •  Hong  Kong

亞 洲 國 際 博 覽 館 •  香 港

2010FJ9ICI

Country國家    City城市

Part A   甲部

Asia's Fashion Jewellery & Accessories Fair   亞洲時尚首飾及配飾展

○   三月份 March    FJ311                   ○   六月份 June      AFJ11
         
Part B  乙部

Hong Kong Jewellery & Gem Fair   香港珠寶首飾展覽會

○   九月份 September   9JW10              ○   六月份 June   6JW11

Please tick one box 請選擇其中一項

HKID No  
香港身份證號碼   q :          

NATIONAL PASSPORT No  
國家護照號碼   q :

○  I will fax / mail my ID document to the Organiser within 3 days upon registration.

      本人將會於三日內傳真或郵寄相關之身份證明文件予主辦機構。

*Mandatory 必須填寫

Which channel do you prefer to receive our information in the future?

閣下希望以哪種形式接收我們的資訊？

○ By Email 電郵  ○ By printed matters 印刷品

Pre-registration deadline: 14 August 2010   

優先登記日期：2010年8月14日

Please stick your business card or fill in the following details in Simplified Chinese for China visitors, 

Traditional Chinese for  Taiwan visitors and in English for visitors from other countries and regions.   

請閣下在此貼上名片或填寫資料(中國內地人士，請以簡體中文填寫；台灣人士，請以繁體中文填寫；其他國家及地

區人士，請以英文填寫)。

O COP Owner東主/Director董事/President 主席 O SKG       Sales & Marketing營業推廣 

O MGR Manager 經理 O OTH       Others其他 (please specify請列明)

O BYM Buyer買家/Merchandiser 採購員

O DES Designer設計師

ONLINE

This is a trade fair and only fashion jewellery & accessories traders will 

be accepted as pre-registrants. The Organiser reserves the right to 

refuse the entrance of any registrant it deems inappropriate, and to 

verify the trade identity of any registrant when it is necessary.

此為貿易展覽會，優先登記服務只供時尚首飾及配飾業內人士使用。主辦機

構有權拒發入場證予大會認為不合適的優先登記人士，及在有需要情況下核

實登記人士所屬的行業身份。


